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Protokoll för vid Styrelsemöte 2024-05-20, kl. 18:30 på Karlsnäsgården. 
 
Närvarande:    Frånvarande:  
Lennart Smedenmark, ordförande  Cissi Lingerud, Utbildning 
Anders Sundelin, vice ordförande 
Annika Josefsson, kassör 
Olof Ingemarsson, sekreterare 
Christian Lindblom, Junior och ungdom 
Lars Svensson, Tävling  
      
  
 

 
§1 Mötets öppnande. 

 Ordförande öppnade mötet. 
 

§2 Dagordningen. 
 Dagordningen godkändes. 
 
§3 Föregående mötesprotokoll. 

Ordförande föredrog protokollet från föregående styrelsemöte varefter det lades 
till handlingarna. 

 
§4 AP-lista-uppföljningar. 

Ärendet om inköp av tält läggs på is tills vidare. Johan Myrén får säga till om 
det blir aktuellt igen. 

 
§5 Representation RF-SISU stämma  

Lennart Smedenmark representerade BLOF under RF-SISUs stämma den 23 
april på Lokstallarna i Karlshamn. Efter stämman hölls en workshop på temat 
Omvärldsanalys Sverige mot 2035. 

 
§6 Rapporter/skrivelser. 

Lennart Smedenmark: Rapporterade att SOFT haft ett digitalt distriktsmöte med 
bl.a. uppföljning från SOFTs förbundsmöte samt att ett nästa distriktsmötemöte 
ska hållas den 27 maj. Sen planeras ytterligare möten under hösten. 
 
Christian Lindblom/Anders Sundelin: Rapporterade att SSM var ett uppskattat 
arrangemang. Följande löpare från Blekinge nådde prispallen: Theo Porshult, 
Guld i H15, Troj Gunnarsson, Brons i H15 och Noah Augutsson, Brons i H13, 
att Karlskrona SOK är ansvariga för GM och OK Orion för USM, att resan till 
USM samordnas med Småland där båda distrikten samåker i stor buss och att 
USM läger ska hållas i Målilla 24-26 maj.  
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Lars Svensson: Rapporterade att det fortfarande på någon enstaka tävling 
saknas tävlingskontrollant och bankontrollant i Eventor, att inbjudan kommit 
från Fredrik Ahnlén, Eventbolaget till ett möte som ska behandla bristen på 
intresse att arrangera nivå 1 tävlingar 2026 samt att inbjudan från Niklas Wrane 
inkommit för att utvärdera vårens tävlingar och titta på tävlingar framåt. 
 
Annika Josefsson: Rapporterade att ekonomin är under kontroll och en kort 
genomgång av aktuellt läge gjordes. 
 

§7 Övriga frågor.  
Ledararvode; på förekommen anledning diskuterades nivån och utformningen 
av ledararvode. Jämförelse med övriga distrikt i region 1 redovisades. Styrelsen 
beslutade att revidera dokumentet om ledararvode enligt bilaga 1.  
 
Lennart Smedenmark: Informerade om att skogs-VM 2029 ska gå i 
Örnsköldsvik. 

 
§8 Nästa möte 

Styrelsen beslutade att hålla nästa möte 2024-08-19 kl 18:30 på Karlsnäsgården 
 
§9 Avslutning. 

Ordförande förklarade mötet avslutat kl 19:55. 
 
 
 
 
 
-----------------------------------------     -------------------------------------------- 
Olof Ingemarsson, mötessekreterare Lennart Smedenmark, mötesordförande 
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Bilaga 1 

LEDARARVODE 

 
 
 

 

 

Ledararvodet gäller utsedda ledare på Regionsläger och Hällevikslägret. 

Ledararvode utgår med 800 kr per dag/dygn. Generellt gäller att ledare är med 
hela lägret, är man bara med del av dag/dygn reduceras arvodet efter beslut i 
varje enskilt fall. 

Ledararvode betalas endast ut till bank/Personkonton. Det redovisas till 
skatteverket som Ersättning som inte är underlag för socialaavgifter  och det är 
ledaren själv som får betala ev skatt. 
Ledaren måste rapportera folkbokföringsadress och personnummer samt 
kontonummer till kassören i Blekinge OF. 
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Protokoll för vid Styrelsemöte 2024-05-20, kl. 18:30 på Karlsnäsgården. 
 
Närvarande:    Frånvarande:  
Lennart Smedenmark, ordförande  Cissi Lingerud, Utbildning 
Anders Sundelin, vice ordförande 
Annika Josefsson, kassör 
Olof Ingemarsson, sekreterare 
Christian Lindblom, Junior och ungdom 
Lars Svensson, Tävling  
      
  
 


 
§1 Mötets öppnande. 


 Ordförande öppnade mötet. 
 


§2 Dagordningen. 
 Dagordningen godkändes. 
 
§3 Föregående mötesprotokoll. 


Ordförande föredrog protokollet från föregående styrelsemöte varefter det lades 
till handlingarna. 


 
§4 AP-lista-uppföljningar. 


Ärendet om inköp av tält läggs på is tills vidare. Johan Myrén får säga till om 
det blir aktuellt igen. 


 
§5 Representation RF-SISU stämma  


Lennart Smedenmark representerade BLOF under RF-SISUs stämma den 23 
april på Lokstallarna i Karlshamn. Efter stämman hölls en workshop på temat 
Omvärldsanalys Sverige mot 2035. 


 
§6 Rapporter/skrivelser. 


Lennart Smedenmark: Rapporterade att SOFT haft ett digitalt distriktsmöte med 
bl.a. uppföljning från SOFTs förbundsmöte samt att ett nästa distriktsmötemöte 
ska hållas den 27 maj. Sen planeras ytterligare möten under hösten. 
 
Christian Lindblom/Anders Sundelin: Rapporterade att SSM var ett uppskattat 
arrangemang. Följande löpare från Blekinge nådde prispallen: Theo Porshult, 
Guld i H15, Troj Gunnarsson, Brons i H15 och Noah Augutsson, Brons i H13, 
att Karlskrona SOK är ansvariga för GM och OK Orion för USM, att resan till 
USM samordnas med Småland där båda distrikten samåker i stor buss och att 
USM läger ska hållas i Målilla 24-26 maj.  







 
Lars Svensson: Rapporterade att det fortfarande på någon enstaka tävling 
saknas tävlingskontrollant och bankontrollant i Eventor, att inbjudan kommit 
från Fredrik Ahnlén, Eventbolaget till ett möte som ska behandla bristen på 
intresse att arrangera nivå 1 tävlingar 2026 samt att inbjudan från Niklas Wrane 
inkommit för att utvärdera vårens tävlingar och titta på tävlingar framåt. 
 
Annika Josefsson: Rapporterade att ekonomin är under kontroll och en kort 
genomgång av aktuellt läge gjordes. 
 


§7 Övriga frågor.  
Ledararvode; på förekommen anledning diskuterades nivån och utformningen 
av ledararvode. Jämförelse med övriga distrikt i region 1 redovisades. Styrelsen 
beslutade att revidera dokumentet om ledararvode enligt bilaga 1.  
 
Lennart Smedenmark: Informerade om att skogs-VM 2029 ska gå i 
Örnsköldsvik. 


 
§8 Nästa möte 


Styrelsen beslutade att hålla nästa möte 2024-08-19 kl 18:30 på Karlsnäsgården 
 
§9 Avslutning. 


Ordförande förklarade mötet avslutat kl 19:55. 
 
 
 
 
 
-----------------------------------------     -------------------------------------------- 
Olof Ingemarsson, mötessekreterare Lennart Smedenmark, mötesordförande 


 
 
 
 


  


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 







Bilaga 1 


LEDARARVODE 


 
 
 


 


 


Ledararvodet gäller utsedda ledare på Regionsläger och Hällevikslägret. 


Ledararvode utgår med 800 kr per dag/dygn. Generellt gäller att ledare är med 
hela lägret, är man bara med del av dag/dygn reduceras arvodet efter beslut i 
varje enskilt fall. 


Ledararvode betalas endast ut till bank/Personkonton. Det redovisas till 
skatteverket som Ersättning som inte är underlag för socialaavgifter  och det är 
ledaren själv som får betala ev skatt. 
Ledaren måste rapportera folkbokföringsadress och personnummer samt 
kontonummer till kassören i Blekinge OF. 
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